
Verslag raad van bestuur 24 september 2015. 

Verontschuldigd : schepen van sport Dieter Deltour, Federerteam wedstrijdvissers, 

Siksvrienden,Themis Rea 

Afwezig : Melco,Sint Sebastiaan Vlamertinge, Cyclobal Blijf Jong, Antiloop, IRWV,Green Earth 

tafeltennis, triatlon team Ieper,GS Voormezele, K Brielen Sport, RW Hollebeke, Fitsal liga Ieper,Lynx 

rex, New Fantoms,Kit Ieper 

1. Welkom door voorzitter Jean Pierre Lejeune. 

De voorzitter opent de derde raad van bestuur van het werkjaar 2015 met een hartelijk 

welkom naar de leden van de raad van bestuur toe en hij verwelkomt ook de heren Jan 

Verstraete en Jan Vanhove die straks spreken over ‘fietstoerisme in harmonie.   

2. Goedkeuring verslag raad van bestuur 21 mei 2015. 

Het verslag wordt goedgekeurd, de vertegenwoordiger van de hockeyclub meldt dat zijn 

mailadres verkeerd vermeld staat op het verslag.  Het juiste is : tayloralistair@gmail.com. 

3. Fietstoerisme in harmonie door Jan Verstraete en Jan Vanhove. 

Met een voorstelling in powerpoint willen de sprekers de verkeersveiligheid bij fietsers 

promoten en dit na een initiatief van gouverneur Decaluwé om vooral de hoffelijkheid tussen 

weggebruikers(fietsers tegenover andere weggebruikers en omgekeerd) te verbeteren.  Door 

‘fietstoerisme in harmonie wil men duidelijk het aantal ongevallen met fietsers verminderen : 

verkeersregels respecteren, fietsen in  groep reglementen volgen, een fiets die in orde is… 

4. Briefwisseling en nieuwe aanslutingen.  

Er is een nieuwe aansluiting te melden : De Japapa’s en de Papabe’s, een dartclub 

Lid raad van bestuur : Bourdeaux Wilfried, Brugseweg 338 8900  Ieper, mail : 

wilfried.bordeaux@telenet.be, tevens voorzitter van de club 

Secretaris : Cleenwerck Carmen Berkenwijk 9 8900 Dikkebus carmen.cleenwerck@telnet.be 

Penningmeester : Bouten Eddy Ieperstraat 90 8953  Wijtschate 

De club wordt door de raad van bestuur aanvaard. 

5. Evaluatie 30° Beker Roger Moniez. 

Aurel Hommez geeft een verslag van de wedstrijden in poule en de wedstrijden van de halve 

finale en finale.  Hij laat opmerken dat de halve finale en finale in enorm slechte 

weersomstandigheden plaats vonden(onweer en regen) en dat de halve finales en finale 

door de weersomstandigheden werden ingekort.  Halve finale – Elverdinge-Westhoek 1-3, 

Vlamertinge-Boezinge 3-0, paatsen 3 en vier : Elverdinge-Boezinge 2-0.  Finale tussen 

Westhoek en Vlamertinge eindigde op 0-0 en werd beslist met strafschoppen waarbij 

Vlamertinge het haalde met 1-3.  Hij dankt Daniel Goeman en zijn echtgenote voor de inzet 

op de halve finale en finale en hij dankt alle deelnemende ploegenvoor het sportiviteit en 

inzet  en eindigt met de opmerking dat het aanstellen van scheidsrechters in de 

vakantieperiode problemen geeft. 

6. Varia 

 Herziening van de statuten : momenteel zijn de statuten bij de jurist van de stad Ieper 

voor controle op de wettelijkheid, zodra  dit is geschied worden de nieuwe statuten 

goedgekeurd op een algemene vergadering, waarschijnlijk op 10 december aanstaande. 

 Ivan Decroix meldt dat er cursussen op komst zijn over de boekhouding bij de 

sportclubs,dat er een testbatterij is voor kinderen tussen  6-16 jaar, de inschrijving is 
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volzet; er kan een cursus komen voor wegkapitein in het Ieperse indien er voldoende 

belangstelling si, min 15 inschrijvingen 

 Subsidies : Ivan Decroix is bezig met de berekening van de subsidies, hij meldt dat het 

absoluut niet nodig is de aanvragen aangetekende te verzenden ! De bijgestuurde 

ledenlijsten moeten van de federaties afkomstig zijn, de vraag om de juiste versie te 

gebruiken(sommige clubs gebruikten een vorige versie. 

 Klachten over schade of herstellingen zouden ook moeten doorgestuurd worden naar de 

sportdienst en niet alleen naar de technische dienst en de groendienst ! 

 De begroting van 2016 wordt door de gemeenteraad besproken in december, clubs die 

graag(er zijn er waarschijnlijk veel) zouden investeren : melden aan de sportdienst  ! 

 Er is nogal wat inkt gevloeid over het gebruik van de sportvelden : klaar en duidelijk de 

sportvelden zijn niet bespeelbaar en bruikbaar tot en met 15 juli van ieder werkjaar !  

 Er is nog altijd een overbezetting van de sporthallen, VTI, college zijn volzet,wie 

tornooien wenst te organiseren aanvragen van de accommodaties  voor 1 juli van ieder 

werkjaar  !! 

 De voorzitter meldt dat de volgende vergadering op 10 december plaats vindt, de 

algemene vergadering en de raad van bestuur op 7 januari aanstaande en het sportfeest 

op 5 februari 2016. Hij doet nog een oproep om hulp bij het samenstellen van het 

sportfeest, stuur nu al materiaal door naar de sportdienst en meldt ook de kampioenen. 


